

Title (en)

Apparatus and method for producing in situ concrete columns sunk in the ground

Title (de)

Vorrichtung und Verfahren zur Herstellung von im Boden versenkten Ortbetonsäulen

Title (fr)

Dispositif et méthode pour la constitution de colonnes de béton noyées dans le sol

Publication

**EP 1288375 A1 20030305 (DE)**

Application

**EP 01121119 A 20010903**

Priority

EP 01121119 A 20010903

Abstract (en)

The machine has a tubular drive lance (12) with vertical flow concrete channel (15) and lower advance tip (13). The lower end of the flow concrete channel widens into a chamber (17), with an opening and closing mechanism (14) at the lower channel end. The chamber is separated from the space within the drive lance and around the channel, by a bulkhead wall (18). The opening/closing mechanism is a back pressure valve, permitting concrete flow from the inside to the outside. The lance is connected to a high frequency vertical vibrator.

Abstract (de)

Rammlanze (12) zur Herstellung von im Boden versenkten Tragsäulen aus Ort beton, die mit einem Ramm-Hochfrequenzrüttler in Verbindung steht, eine untere Vortriebsspitze (13) aufweist und einen in ihrer in der Arbeitsstellung vertikalen Längsrichtung verlaufenden Fließbetonkanal (15) enthält, der am unteren Ende im Bereich der Vortriebsspitze einen Öffnungs- und Schließmechanismus (14) aufweist, wobei sich der Fließbetonkanal im unteren Ende zu einer Kammer (17) erweitert, die und gegen den den Fließbetonkanal umgebenden Raum in der röhrenförmigen Rammlanze durch eine Schottwand getrennt ist. <IMAGE>

IPC 1-7

**E02D 5/44; E02D 5/38**

IPC 8 full level

**E02D 5/38 (2006.01); E02D 5/44 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**E02D 5/385 (2013.01); E02D 5/44 (2013.01); E21B 34/06 (2013.01)**

Citation (applicant)

- AT 178070 B 19540410 - ZEISSL IGNAZ DIPL. ING
- DE 971834 C 19590416 - SOCOFONDA S A
- DE 19941302 A1 20010322 - ROBL ALOIS [DE]

Citation (search report)

- [XAY] GB 1352064 A 19740515 - CHEN P C P
- [DYA] EP 1081290 A2 20010307 - ROBL ALOIS [DE]
- [A] GB 1408275 A 19751001 - PAUL CHUAN PAO CHEN

Cited by

EP3034701A1; CN110004908A

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE FR IT NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 1288375 A1 20030305**

DOCDB simple family (application)

**EP 01121119 A 20010903**